
Průmyslověprávní ochrana výstupů výzkumu a vývoje 
„Potřebujeme vůbec chránit výsledky VaV?“

PROGRAM

08:30 – 09:00  Registrace
09:00 – 10:00  Jan Bárta
 Bílkoviny hlíz brambor – jejich izolace a možnosti uplatnění
10:00 – 10:15  Přestávka
10:15 – 11:00  Karel Čada
 Potřebujeme vůbec chránit výsledky VaV? 
11:00 – 11:30  Moderovaná diskuze 
11:30 – 12:00  Networking

HOSTÉ

JAN BÁRTA 
Působí na Zemědělské fakultě Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích, na Katedře rostlinné 
výroby a  agroekologie. Vedoucí oddělení pěstování rostlin. Specializuje se na  výzkum v  oblasti 
bramborových proteinů, jejich analýzu a využití. 
 
KAREL ČADA
Působil jako předseda Úřadu průmyslového vlastnictví. Nyní pracuje v Advokátní a patentové kan-
celáři Čermák a spol. Je držitelem ocenění Právník roku 2012 v oblasti práva duševního vlastnictví. 

Seminář je určen jak pro vědecké pracovníky, studenty, tak pro zástupce podnikatelské sféry či ve-
řejné správy či samosprávy. Účast na semináři je bezplatná. Občerstvení zajištěno.
Prosíme Vás o potvrzení účasti na email: jctt@jcu.cz

Středa 18. 9. 2013 od 9 hodin
HOTEL BUDWEIS, Mlýnská 6, 370 01 České Budějovice 

Vás zve na seminář


